
 
Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2022 
 

2022-02-17 

Protokoll 2/2022 

fört vid Östermalms Stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 17 februari 2022 kl. 18:00-20:00, Karlavägen 
104 
 

Ledamöter Andrea Hedin (M) Ordförande 
Birgit Marklund Beijer (S) Vice ordförande 
Annika Elmlund (M) 
Henrik Lundquist  (M) 
Magnus Granat (M) 
Vivianne Gunnarsson (MP) 
Louise Gllin (C) 
Jaime Barrios (V) 
Berit Nyberg (S) 
Marion Sundqvist (V) 
Rudolf Sjöstrand (S) 
Göran Ek (SD) 
Joakim Rönnbäck (L) ersätter Christina Schönberg Messick (L) 

  
Ersättare Sonja Nettelbladt (MP) 

Fredrik Boeke (S) 
Emil Bustos (S) 
Cecilia Enquist (V) 
Stephanie Branzell (V) 
Amelie Langby (M) 
Daniele Fava (C) 
Anders Lindman (SD) 
Sanna Eliasson (S) 
Christina Huss (M) 

  
Övriga närvarande Kerstin Andersson Stadsdelsdirektör 

Sarah Johansson Nämndsekreterare 
  
Justerare  
  
Datum för justering  
  
Paragraf §2 
  
Sekreterare Sarah Johansson 

 
  



Östermalms Stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2022 
 

2022-02-17 

 

§ 2 
Medborgarförslag om byggnation av agilitybana inom 
Östermalms stadsdelsområde.  
ÖST 2021/947 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt förslaget borde det på Östermalm, där det bor många 
hundägare, byggas en agilitybana för hund. Förslagsställaren lyfter 
agilitybanan i hundrastgården i Kronobergsparken på Kungsholmen 
som byggdes 2016 som ett gott exempel, men att en ny bana på 
Östermalm gärna får vara större. Förvaltningen antar att den 
befintliga agilitybana som förslagsställaren hänvisar till är den som 
finns i Konradsbergsparken, i Kronobergsparken finns ingen 
agilitybana.   
Förvaltningen håller med förslagsställaren om att möjligheten för 
hundar att träna i en agilitybana, en typ av hinderbana, även borde 
finnas inom Östermalms stadsdelsområde. De öppna ytor på Gärdet, 
som föreslås som lämplig plats, är dock mestadels på Kungliga 
Djurgårdsförvaltningens mark och därför inte något som 
förvaltningen har rådighet över. Förvaltningen ser heller inte att det 
finns någon yta i stadsdelsområdets parker idag där det skulle vara 
lämpligt att bygga en ny större agilitybana för hund. Däremot 
kommer förvaltningen se över om det finns någon befintlig 
hundrastgård på Östermalm där det skulle vara lämpligt att 
komplettera med hinder för hundar att träna på. 
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2021/947-4 Medborgarförslag om byggnation av 
agilitybana inom Östermalms stadsdelsområde 

 ÖST 2021/947-5 Bilaga Medborgarförslag agilitybana 
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